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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ  

ΔΗΜΟΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Α  Π  Ο  Σ  Π  Α  Σ  Μ  Α 

Από το πρακτικό 38/2022 Συνεδρίασης ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

Σήμερα την 21-12-2022, ημέρα Τετάρτη και ώρα έναρξης 19:00, συνήλθε το Δημοτικό 

Συμβούλιο Πρέβεζας σε τακτική συνεδρίαση δια ζώσης, και ταυτόχρονα με 

Τηλεδιάσκεψη μέσω της ειδικής ηλεκτρονικής πλατφόρμας (Webex), σύμφωνα με την 

ΥΠ.ΕΣ. εγκ.375/39167/02.06.2022, την ΚΥΑ – 429/12.03.2020, την ΚΥΑ-Δ1αΓΠ.οικ.-

72546-16.12.2022-ΦΕΚ-6445-16.12.2022-τεύχος-Β, τις διατάξεις του Ν. 4940/2022 (ΦΕΚ 

112 Α’), του άρθρου 78 του Ν. 4954/2022 (ΦΕΚ 136 Α’), και σύμφωνα με τις διατάξεις του 

άρθρου 67 του Ν. 3852/2010(ΦΕΚ 87/Τ.Α΄/07.06.2010) όπως ισχύει σύμφωνα με το 

άρθρο 74 του Ν.4555/19-7-2018 (ΦΕΚ 133/Τ.Α/ 19-7-2018), ύστερα από την αριθμ. 

Πρωτ.23876/16-12-2022 πρόσκληση του Προέδρου Δ.Σ. κ. Λεωνίδα Αργυρού, η οποία 

επιδόθηκε και δημοσιεύθηκε νόμιμα, για συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα θέματα της 

Ημερήσιας Διάταξης. 

Ο Δήμαρχος κ. Νικόλαος Γεωργάκος είναι παρών.  

         ΘΕΜΑ :« Αναστολή λειτουργίας  του Γ΄  Παιδικού Σταθμού Δήμου Πρέβεζας 

για το σχολ. έτος 2022-2023. Έγκριση μετατροπής  του Γ΄ Παιδικού Σταθμού 

(περιοχής Πυροβολικού) Πρέβεζας σε Βρεφικό Σταθμό  Δήμου Πρέβεζας». 

 

Κατά την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος  διαπίστωσε  ότι σε σύνολο 33 δημοτικών 

συμβούλων  ήταν:                           Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ                                    

 1. Λεωνίδας Αργυρός 15. Ιωσήφ Στύλος  

 2. Κωνσταντίνος Ακρίβης 16. Ευάγγελος Ροπόκης  

 3. Ιωάννης Δαρδαμάνης   17. Κωνσταντίνος Δήμου  

 4. Γρηγόριος Κουμπής 18. Φώτιος Ζέρβας (Τηλεδιάσκεψη) 

 5. Νικόλαος Παγγές 19. Χρήστος – Ευκλείδης Φονταράς   

 6. Γεώργιος Σαριάνογλου 20. Βασίλειος Κωστούλας 

 7. Χρήστος Μπαΐλης 21. Παναγιώτης Λελοβίτης  

 8. Ευάγγελος Γιαννουλάτος 22. Σταύρος Αμάραντος 

 9. Κωνσταντίνος Ματέρης 23. Χρύσανθος Κυριαζής 

10. Λάζαρος Πιπιλίδης 24. Κωνσταντίνος Κύρλας 

11. Παύλος Σαραμπασίνας 25. Ειρήνη Παπαδημητρίου (Τηλεδιάσκεψη) 

12. Γεώργιος Νίτσας 26. Μάριος Κατσιώτης 

13. Αναστάσιος Αμάραντος 27. Ηλίας Αλεξανδρής 

14. Γεώργιος Ντόντης   

   Α Π Ο Ν Τ Ε Σ   

1. Κοσμάς Κορωναίος 4. Χαράλαμπος Κακιούζης   

2. Νικόλαος Λουφέκης  5. Δημήτριος Καραμανίδης   

3. Αθανάσιος Ανωγιάτης   6. Αθηνά Κωνσταντάκη  

    Κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης και πριν την συζήτησης του θέματος συνδέθηκε 

μέσω Τηλεδιάσκεψης  κ. Κορωναίος. 

Κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης και πριν την συζήτησης του θέματος αποχώρησαν οι 

κ.κ. Σαραμπασίνας, Πιπιλίδης, Δήμου, Λελοβίτης και Κυριαζής  . 

      Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε και ο κ. Μπόμπορης Σταύρος, υπάλληλος του Δήμου 

Πρέβεζας, για την τήρηση των πρακτικών.  

Αριθ. Θέματος     :         16ο          
Αριθ. Απόφασης  :       309/2022 
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Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου αφού διαπίστωσε ότι υπάρχει η εκ του νόμου 

απαιτούμενη συμμετοχή, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και στην συνέχεια έθεσε 

υπόψη των μελών του Δημοτικού Συμβουλίου, το 16ο θέμα της ημερήσιας διάταξης και 

την εισήγηση του Τμήματος Παιδικών Σταθμών, Δήμου Πρέβεζας, (αρμόδια κα  

Τσεπραηλίδου), που έχει ως εξής: 

 

<<……  ΄Έχοντας υπόψιν   :  

 

1) Το άρθρο  65  παρ. 1&2 του ν. 3852/2010  Αρμοδιότητες του Δημοτικού  Συμβουλίου  

 << Το δημοτικό συμβούλιο αποφασίζει για όλα τα θέμα τα που αφορούν το Δήμο, εκτός 

από εκείνα που ανήκουν εκ του νόμου στην αρμοδιότητα του Δημάρχου ή άλλου οργάνου 

του Δήμου ή το ίδιο το Δημοτικό Συμβούλιο μεταβίβασε σε επιτροπή του >>. 

2)  Τον Ο.Ε.Υ του Δήμου Πρέβεζας  ( Φ.Ε.Κ 739/14-3-2012 τ Β )  σύμφωνα με τον οποίο οι 

Παιδικοί-Βρεφονηπιακοί -Βρεφικοί  Σταθμοί  λειτουργούν ως υπηρεσία του Δήμου Πρέβεζας 

και υπάγονται στη Διεύθυνση Κοινωνικής Προστασίας Παιδείας Δια Βίου Μάθησης –

Πολιτισμού . 

3)  Τον Κανονισµό Λειτουργίας Δηµοτικών  Παιδικών και Βρεφονηπιακών Σταθµών   (ΦΕΚ 

4249/Β /5-12-2017),και ειδικότερα  τον  αριθμό των παιδιών  κατά ηλικία, που 

εξυπηρετείται σε μία  μονάδα  Προσχολικής Αγωγής και Διαπαιδαγώγησης σύμφωνα με το 

άρθρο 8  του   Κανονισµού Λειτουργίας .  

4)  Τον Κανονισµό Λειτουργίας Δηµοτικών  Παιδικών και Βρεφονηπιακών Σταθµών Δήμου 

Πρέβεζας 62/2019 απόφαση ΑΔΑ: ΩΔΦΡΩΞΧ-Ε5Ω και ειδικότερα το άρθρο 7 -Λειτουργία 

Σταθμών παρ 5. <<Η λειτουργία των Παιδικών και Βρεφονηπιακών Σταθμών του Δήμου 

Πρέβεζας, μπορεί να διακοπεί μέχρι δεκαπέντε (15) εργάσιμες ημέρες για την αντιμετώπιση 

εκτάκτων αναγκών ή απρόβλεπτων καταστάσεων και γεγονότων, όπως ακραία καιρικά 

φαινόμενα, φυσικές καταστροφές, με απόφαση του Δημάρχου . Κατά τον ίδιο τρόπο μπορεί 

να διακοπεί η λειτουργία, όταν συντρέχουν συνθήκες που καθιστούν δυσχερή την 

πρόσβαση και την παραμονή των παιδιών στο Σταθμό. Διακοπή λειτουργίας πέραν των 

δεκαπέντε (15) εργασίμων ημερών είναι δυνατή μόνο με απόφαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου Πρέβεζας >>.  

5)Την υπ΄αριθμ 527/14-9-2022 Δημάρχου ΑΔΑ:98ΛΞΩΞΧ-ΔΨΔ με την οποία τοποθετείται 

το προσωπικό στην υπηρεσία Τμήματος Παιδικών Σταθμών για το σχολ έτος 2022-2023 .  

6)Την 225/2022 απόφαση Δημοτικού συμβουλίου ΑΔΑ:6ΠΧΓΩΞΧ-ΚΘ4 που εγκρίνει τη 

λειτουργία του Γ΄ Παιδικού Σταθμού λόγω μικρού αριθμού εγγεγραμμένων νηπίων  με μία 

παιδαγωγό έξι ώρες από 8 π.μ ως 14 μ.μ….σύμφωνα με το 7ο/2022 πρακτικό της ειδικής 

επιτροπής – Ομάδα Εργασίας. 

 

7) Το γεγονός ότι τα τελευταία χρόνια παρατηρείται στους Παιδικούς Σταθμούς του Δήμου 

Πρέβεζας  οι εγγραφές των νηπίων να παρουσιάζουν φθίνουσα πορεία. Σε αυτό συνέβαλε 

καταλυτικά η θεσμοθέτηση της υποχρεωτικότητας της προσχολικής αγωγής και 

εκπαίδευσης από τα 4 έτη, που υποχρεώνει τα νήπια αυτής της ηλικίας να φοιτούν στην 

Πρωτοβάθμια Εκπαίδευση, ήτοι στα Νηπιαγωγεία. 

Συγκεκριμένα, στο μεγαλύτερο μέρος των νηπιακών τμημάτων των  Παιδικών  Σταθμών  

του Δήμου Πρέβεζας οι εγγραφές των φιλοξενουμένων νηπίων την τελευταία πενταετία 

παρουσιάζουν πτώση που αγγίζει από 30% μέχρι και 65 %. 

 Στους εν λόγω Παιδικούς Σταθμούς δεδομένης της έλλειψης παιδαγωγικού  προσωπικού 

και προκειμένου να λειτουργούν, δημιουργούνται προβλήματα  δυσλειτουργίας που 

διαχέονται σε όλη την υπηρεσία των Παιδικών Βρεφονηπιακών Σταθμών . 

Παράγοντας καταλυτικός που θα πρέπει να ληφθεί υπόψη είναι και το γεγονός ότι με την 

παρουσία τόσο λίγων παιδιών σε ένα Παιδικό Σταθμό,(τη δεδομένη χρονική στιγμή ο 

αριθμός των εγγεγραμμένων νηπίων του Γ Παιδικού Σταθμού είναι 4 παιδιά )δεν 

επιτυγχάνεται ένας από τους βασικούς σκοπούς των Παιδικών Σταθμών που είναι η 

κοινωνικοποίηση των νηπίων, ούτε ολοκληρωμένη παιδαγωγική πράξη ή παρέμβαση. Η 

ομάδα αποτελεί αναγκαία και ικανή προϋπόθεση για το σχεδιασμό και την παιδαγωγική 

παρέμβαση. Δεν επιτελούνται λοιπόν βασικοί  στόχοι και σκοποί λειτουργίας του παιδικού 

σταθμού. 
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8) Τη βούληση της Δημοτικής αρχής για δημιουργία Βρεφικού Σταθμού στον κεντρικό ιστό 

της πόλης (περιοχή  Πυροβολικού) για να καλύψει τις ανάγκες των δημοτών-γονέων  για 

εγγραφή  παιδιών σε βρεφικά τμήματα επειδή δεν καλύπτονται αυτές από τα ήδη 

λειτουργούντα βρεφικά τμήματα εντός και εκτός υπηρεσιών  του Δήμου . Το γεγονός ότι το 

κτίριο του Γ Παιδικού Σταθμού Δήμου Πρέβεζας που λειτουργεί επί της οδού Σωκράτους 17 

στην πόλη της Πρέβεζας  δύναται να μετατραπεί σε Βρεφικό Σταθμό σύμφωνα με τις 

προϋποθέσεις του Π.Δ .99/2017 (Α΄141) για να καλύψει τις ανάγκες των δημοτών . 

 

9) Το γεγονός ότι έχει ήδη δρομολογηθεί η μεταγραφή των νηπίων, από τον  Γ΄ Παιδικό 

Σταθμό σε όμορους Παιδικούς Σταθμούς, όπου υπάρχει η δυνατότητα, με την κατάθεση 

υπεύθυνων δηλώσεων των γονέων στην αρμόδια επιτροπή εγγραφών νηπίων του Δήμου . 

Η διαδικασία  θα ολοκληρωθεί με τη λήψη της σχετικής απόφασης του Δημοτικού 

Συμβουλίου Πρέβεζας για  αναστολή λειτουργίας της δομής και έναρξης εργασιών στο  

κτίριο με στόχο την  αλλαγή χρήσης από Παιδικό  σε Βρεφικό Σταθμό σύμφωνα με τις 

προϋποθέσεις του Π.Δ 99/2017 (Α΄141)<< Καθορισμός προϋποθέσεων αδειοδότησης και 

λειτουργίας των παιδικών και βρεφονηπιακών σταθμών που λειτουργούν εντός νομικών 

προσώπων των δήμων ή υπηρεσίας των δήμων>>. 

 

                                                Ε  ι σ η γ ο ύ μ α σ τ ε  

 

Α.  Την  αναστολή λειτουργίας του Γ΄ Παιδικού Σταθμού Δήμου Πρέβεζας(περιοχή 

Πυροβολικού επί της οδού Σωκράτους 17 )  για το διάστημα του σχολ έτους 2022-

2023 που υπολείπεται από την ημερομηνία λήψης της αντίστοιχης απόφασης του 

Δημοτικού συμβουλίου μέχρι την 31η-7-2023 (λήξη σχολικού έτους). 

 

Β. Τη μετατροπή του  Γ Παιδικού Σταθμού (περιοχή Πυροβολικού επί της οδού 

Σωκράτους 17 ) του Δήμου Πρέβεζας  δυναμικότητας 25 νηπίων σε Βρεφικό 

Σταθμό  Δήμου Πρέβεζας ώστε να πληροί  τις προϋποθέσεις λειτουργίας Βρεφικού 

Σταθμού όπως αυτές αποτυπώνονται στο  Π.Δ 99/2017 Φ.Ε.Κ 141/28-9-2017 τ Α 

<< καθορισμός προϋποθέσεων και λειτουργίας Παιδικών και Βρεφονηπιακών 

Σταθμών που λειτουργούν εντός Νομικών Προσώπων των Δήμων ή υπηρεσίας των 

Δήμων άρθρο 3 τεχνικές προδιαγραφές>>. 

 

Η συνολική διαμόρφωση κατηγορίας -τμημάτων -δυναμικότητας του Βρεφικού 

Σταθμού θα προκύψει με την ολοκλήρωση των εργασιών αλλαγής χρήσης 

κατηγορίας από Νηπιακό σε Βρεφικό  Σταθμό που θα πραγματοποιηθούν σύμφωνα 

με τις προϋποθέσεις  του Π.Δ 99/2017 Φ.Ε.Κ 141/28-9-2017 τ Α.………..>>. 

 
 Ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Δήμαρχο και στους κ.κ. Δημοτικούς Συμβούλους οι 

οποίοι τοποθετήθηκαν σχετικά με το θέμα. Οι απόψεις αυτών και οι όποιες τυχόν 

αντιρρήσεις των, κατεγράφησαν στα ηχογραφημένα και απομαγνητοφωνημένα πρακτικά 

της παρούσας. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αλλάζει από Παιδικός για να γίνει Βρεφικός και να γίνουν οι διαδικασίες όσο 

πιο γρήγορα γίνεται.  Γιατί αλλάζει; Γιατί αυτό, που έχουμε πραγματική ανάγκη είναι να 

έχουμε περισσότερες θέσεις για βρέφη. Ενώ στον συγκεκριμένο Σταθμό ήταν πολύ λίγα 

νήπια. 

ΝΙΤΣΑΣ: Σ' αυτό το σημείο, κύριε Δήμαρχε, θα πρέπει να σας πω ότι για μας είναι ένα, σ' 

ένα τόσο ευαίσθητο θέμα, όπως είναι οι Παιδικοί και Βρεφικοί Σταθμοί του Δήμου, 

νομίζουμε ότι έχουμε κάνει μία κακή διαχείριση και κατασπατάληση του δημοτικού 

χρήματος. Και δεν εννοώ κάτι πονηρό, αλλά εννοώ ότι έχετε δημιουργήσει αναστάτωση, 

παραλείψεις κι έχετε κάνει κακό σχεδιασμό.  

Δε θέλω να θυμηθώ τις περιβόητες αποφάσεις σας για την Προϊσταμένη του Τμήματος, που 

"έπεσαν" στην Αποκεντρωμένη και γίνατε ρεζίλι, αυτό θα το αφήσω, αλλά θα σας πω κάτι, 

κι ακούστε λίγο. 
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Θα σας πω τι λέγατε, ότι θα λειτουργήσετε τον Βρεφονηπιακό στον Μαργαρώνα το 2020 σε 

δηλώσεις σας κι είναι ακόμη κλειστός ο Βρεφονηπιακός και δεν ξέρω πότε θα ανοίξει. Ο 

Βρεφικός, που προαναγγείλατε πριν ενάμισι χρόνο στο Νεοχώρι, ακόμη δε λειτουργεί.  

Ας ελπίσουμε να καταφέρετε τη νέα χρονιά, είπατε ότι άνοιξε. Αν και στη μέση της χρονιάς, 

δεν ξέρω, μου φαίνεται ότι είναι δύσκολο για τους γονείς, και για τα βρεφάκια, και για τους 

υπαλλήλους του Σταθμού να ανταπεξέλθουν σ' αυτό. Και δεν είναι μόνο αυτό. Είχατε 

υπογράψει συμφωνητικό μίσθωσης για 1.200 ευρώ τον μήνα πέρυσι κι ο Σταθμός δε 

λειτούργησε.  

Ακούστε κι ένα δεύτερο στοιχείο. Φυσικά με τη δικαστική οδό ο ιδιοκτήτης πληρώθηκε, 

ξέρετε πόσα λεφτά είναι αυτά χωρίς λόγο; Παράλληλα, κάνατε καθυστερημένα νέο 

διαγωνισμό, μπας και λειτουργήσει απ' τον Σεπτέμβριο, αλλά τίποτα μέχρι σήμερα. Τώρα 

είπατε ότι άνοιξε, θα το δούμε. 

Πάμε όμως στον 4ο Βρεφικό Σταθμό στην οδό Επτανήσου, ένα κτίριο, που είναι δίπλα 

ακριβώς απ' αυτό, που πάμε τώρα να το αλλάξουμε, που είναι δικό μας κτίριο. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ποιο; 

ΝΙΤΣΑΣ: Θα σας πω. Λοιπόν, ένα κτίριο στην Επτανήσου, ένα κτίριο για το οποίο 

πληρώνουμε ένα ενοίκιο της τάξεως των 1.250 ευρώ. Και ρωτάω, κι αν μπορείτε να μου 

απαντήσετε, λειτούργησε πέρυσι, ναι ή όχι; Κι αν όχι, πληρώθηκε ο ιδιοκτήτης;  

Έρχεστε τώρα τον Δεκέμβρη να κλείσετε έναν Σταθμό και να τον μετατρέψετε σε Βρεφικό. 

Τον Σεπτέμβριο δεν ξέρατε, αν υπάρχουν παιδάκια ή όχι; Γιατί ταλαιπωρήσαμε τον κόσμο; 

Και θα ’θελα να ρωτήσω, πάλι μέσα στην τοποθέτηση, εντάξει, κάνετε την αλλαγή, γιατί 

είχε ανάγκη από βρέφη κι είναι μεγάλη, είστε βέβαιος ότι θα λειτουργήσει;  

Και ρωτάω τώρα κάτι, πόσα παιδιά έχει η Επτανήσου και πόσα παιδιά υπάρχουνε, 

προσδοκάτε να έρθουνε σ' αυτό που κάνετε μετατροπή; Μήπως είναι κατώτερα το όριο της 

απορροφητικότητας του Σταθμού;  

Άρα, γιατί κάναμε μίσθωση στην Επτανήσου, αφού είχαμε σκοπό να μετατρέψουμε τον 

Παιδικό σε Βρεφονηπιακό σε μία απόσταση κοντινή, που είναι σε δικό μας κτίριο και να 

νοικιάζουμε κι ένα επιπλέον κτίριο για 6 παιδιά, ή 7, όπως μου μεταφέρθηκε, όταν θα 

’χουμε δύο κτίρια για 7 παιδιά, ένα δικό μας, όπως θα το μετατρέψετε, κι ένα που το 

νοικιάσαμε πρόσφατα. Μήπως αυτό ισοδυναμεί στο ότι δαπανούμε χρήματα παραπάνω για 

δράσεις, που δε χρειάζονται;  

Την ίδια ώρα δεν έχετε κάνει και τις απαραίτητες εργασίες στον Σταθμό Ολοκληρωμένης 

Φροντίδας, όπως σας κατήγγειλε κι η «Ανυπότακτη Κίνηση». 

Για όλα αυτά εμείς θα ψηφίσουμε παρών. Κάντε τον σχεδιασμό σας, όπως καταλαβαίνετε, 

αλλά εγώ πιστεύω ότι είναι ένα ευαίσθητο θέμα οι Παιδικοί Σταθμοί, ήταν και είναι το 

καμάρι του Δήμου, αλλά θεωρώ ότι πρέπει να είμαστε πολύ προσεκτικοί όσον αφορά το 

πώς διαχειριζόμαστε χρήματα των δημοτών και νομίζω ότι στη διαχείριση και στα ενοίκια, 

που έχουμε στους Βρεφικούς Σταθμούς όλο αυτό το διάστημα δεν έχουμε περάσει καλά με 

τις εξετάσεις που δίνουμε. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Λοιπόν, ο κάθε Σταθμός, το κάθε κτίριο, επειδή ο Γιώργος, παρέλειψε το 

εξής, ότι το κάθε κτίριο και τα κάθε τετραγωνικά, που εκμεταλλευόμαστε ως Παιδικούς ή ως 

βρέφη, έχουν τον αντίστοιχο αριθμό. Στην περιοχή εδώ στον Παιδικό εδώ στην Επτανήσου 

η δυναμικότητα είναι 12 βρέφη, η δυναμικότητα. Ήταν περισσότερες αιτήσεις, υπήρχαν και 

αιτήσεις επίσης σε εκκρεμότητα ακόμη και για τα βρέφη του Νεοχωρίου.  

Καλύψαμε κι άλλα 7 βρέφη, που θα ξεκινούσαν τώρα, γιατί κλείσανε τώρα οι Βρεφικοί, οι 

Παιδικοί, ξεκινάμε από αρχές του χρόνου μετά τις 7 Γενάρη, θα λειτουργεί επιπλέον, 7 

βρέφη που ήταν σε εκκρεμότητα για το Νεοχώρι και, επειδή σε όλο αυτό το χρονικό 

διάστημα το πρώτο τρίμηνο βλέπαμε ότι ήταν μόνο 3 παιδιά στον Παιδικό και 

απασχολούσαμε 3 εργαζόμενους ουσιαστικά για 3 παιδιά, ενώ υπήρχε η δυναμικότητα του 

1ου Παιδικού δίπλα στον Άγιο Κωνσταντίνου, όπου εκεί πλέον τα 3 παιδιά μετακινήθηκαν, 

και επειδή έχουμε αρκετά αιτήματα για βρέφη, θα μετατρέψουμε και τον 3ο σε Βρεφικό. 

ΝΙΤΣΑΣ: Τι χωρητικότητας είναι; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η χωρητικότητα. Θα βγει τώρα το σχέδιο, θα γίνουν οι μετατροπές, γιατί 

είναι τελείως διαφορετική μέσα η κατανομή του χώρου, όταν έχουμε Βρεφικό και Παιδικό. 

Αυτό το εκτιμάει η Υπηρεσία, το λιγότερο θα είναι 6, το μέγιστο θα είναι 12. Το λιγότερο θα 

είναι 6, το μέγιστο θα είναι 12. Από τα οποία έχουμε, για να καλύψουμε και το επόμενο 

χρονικό διάστημα, έχουμε ζητήσει κι έχουμε πάρει από την Οικονομική Υπηρεσία για 
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διορισμό δύο ή τριών Τ.Ε. Βρεφονηπιοκόμων, διότι το σύνολο πλέον των υπαλλήλων μας 

δε φτάνει για όλους τους Παιδικούς ή Βρεφικούς Σταθμούς. 

Αυτό ευελπιστούμε και την επόμενη χρονιά να έχουμε επιπλέον προσωπικό. Όπως 

εξετάζουμε και την περίπτωση των μαγείρων, όπου εκεί έχουμε κάποιες αποχωρήσεις. 

Άρα εδώ στους Παιδικούς –και δε λέω τώρα για την Προϊσταμένη, δεν είναι λόγος αυτός και 

ούτε θέλω να αναφερθώ– εξετάζουμε και κοιτάζουμε όσο το δυνατόν περισσότερο, 

ανάλογα με τις απαιτήσεις να κάνουμε έναν προγραμματισμό σε όλα τα κτίρια, είτε είναι 

δημοτικά, είτε είναι επί πληρωμή. Και όταν παίρνουμε ένα κτίριο ενός ιδιώτη, που βγαίνει 

σε δημοπρασία, ποτέ ένα κτίριο δεν είναι έτοιμο, το νοικιάζουμε, το φτιάχνουμε, γίνεται η 

περίοδος με όλους τους ελέγχους που απαιτούνται και με τις προδιαγραφές και στη 

συνέχεια μπαίνουμε με ασφάλεια μέσα τα παιδιά. Αυτό το χρονικό διάστημα επόμενο είναι, 

πρέπει να πληρώνεται κι ο άλλος με το ενοίκιο, έτσι; 

Αυτή είναι η διαδικασία, πλέον, πλέον δεν υπάρχει από την καινούργια χρονιά κάποιος 

ιδιωτικός Παιδικός ή Βρεφικός Σταθμός, που να πληρώνουμε ενοίκιο και να μη λειτουργεί. 

ΝΙΤΣΑΣ: Εν πάση περιπτώσει, εγώ 1.250 ευρώ ενοίκιο, και θα μιλήσω και με την ιδιότητά 

μου ως μεσίτη αστικών ακινήτων, 1.250 ευρώ για 100 τετραγωνικά σπίτι σε παραμεθόρια 

περιοχή δεν υπάρχει. Τώρα γιατί πληρώνονται τέτοια ποσά, δεν ξέρω, ας ελεγχθεί και δεν 

ξέρω ποιος έκανε την εκτίμηση, νομίζω ότι δεν υπάρχει. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συγγνώμη, δε νομίζω ότι είναι παραμεθόρια περιοχή ο Άγιος Θωμάς και να 

μην υποβαθμίζουμε τις περιοχές, οι οποίες είναι στο 1 χιλιόμετρο. Ούτε είναι όλα μέσα στο 

κέντρο πόλεως, δεν είναι. 

ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ: Είναι περιοχή που δεν είχαμε άλλο, γιατί έκλεισε της Μαργαρώνας. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τα χρήματα, ξέρετε πολύ καλά ότι στον ιδιωτικό τομέα άλλα βρίσκεις φτηνά, 

άλλα βρίσκεις ακριβά. Εδώ για μια αποθήκη πληρώνουμε στο ΤΕΒΑ απάνω 800 ευρώ; 800 

ευρώ. Αποθήκη; Κατάστημα το οποίο έχουμε τα τρόφιμα, κι όχι πολύ περισσότερο από ένα 

κτίριο, που γίνονται μετατροπές και δεσμεύονται οι ιδιοκτήτες ότι θα το κρατήσουνε και 

κάποια χρόνια γίνονται εργασίες. 

ΟΜΙΛΗΤΗΣ: Λοιπόν εγώ σαν γονιός που είχα τον Σεπτέμβρη του ’21, είναι δίπλα απ' το 

σπίτι μου ο Βρεφικός στο Νεοχώρι, είχαν ενημερωθεί εκεί οι κάτοικοι, επειδή ήταν πολλά τα 

βρέφη στον Άγιο Θωμά και το Νεοχώρι ότι θα λειτουργήσει στο Νεοχώρι Βρεφικός Σταθμός 

απ' τον Σεπτέμβρη του ’21 και γι' αυτό το βάλαμε και στις αιτήσεις μας. Αυτή ήταν η 

ενημέρωση, που έκανε και ο Δήμαρχος εκεί στον Σύλλογο, στους κατοίκους και τα λοιπά. 

Δεν μπορέσαμε τον Σεπτέμβρη του ’21 να τα πάμε τα παιδιά εκεί, αναγκαστήκαμε να τα 

πάμε σε άλλους Βρεφικούς Σταθμούς, ήρθε το φετινό καλοκαίρι, τα ίδια και το βρεφικό 

καλοκαίρι, οπότε όλα τα βρεφάκια λίγο-πολύ έχουν καλυφθεί αλλού. Η Μαργαρώνα έκλεισε 

κακήν κακώς κάποια στιγμή τον Σεπτέμβριο του ’20. 

ΝΙΤΣΑΣ: Μία ερώτηση σαν γονέας που είστε εκεί. Επί ενάμισι χρόνο δε λειτούργησε, ενώ 

το ’χαμε νοικιάσει, εντάξει. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Νομίζω ότι πρέπει να σταθώ στο εξής, όταν νοικιάζουμε ένα κτίριο και 

γίνονται εργασίες, και γίνονται μελέτες για να έρθουν τα βρέφη ή τα παιδιά, επειδή κάποιες 

μελέτες και κάποιες εργασίες είναι χρονοβόρες, δεν μπορούμε να ξέρουμε από την αρχή ότι 

θα κρατήσει… 

ΝΙΤΣΑΣ: Ποιες εργασίες είναι αυτές, κύριε Δήμαρχε; Είχε τις προδιαγραφές, δεν έπρεπε να 

τις κάνει ο ιδιώτης; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Υπήρχανε… δεν είναι, έχουμε και προμήθειες που κάνουμε εμείς, δεν είναι 

μόνο ο ιδιώτης μέσα. 

Λοιπόν, από κει και πέρα μένουμε σ' αυτό, ότι αυτή τη στιγμή και ως προς το Νεοχώρι, και 

ως προς την Επτανήσου λειτουργεί και λειτουργεί από 1ης σωστά. 

  

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος ζήτησε από τα μέλη του Δ.Σ.  να αποφασίσουν σχετικά. 

…………………………………………………………………………………………………......................................... 

Αφού έγινε διαλογική συζήτηση και το δημοτικό συμβούλιο έλαβε υπόψη του: 

➢ την εισήγηση της υπηρεσίας και τις διατάξεις που αβαφέρονται σ’αυτή, 

➢ τις διατάξεις των άρθρων 75, 93, 95, 96, 97 & 158 Ν.3463/2006 ΦΕΚ 

Α΄114/8.06.2006, (Δημοτικός Κοινοτικός  κώδικας), 

➢ τις διατάξεις  των  άρθρων 65, 66, 67, 68, 69  & 94 του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ 87 

Α΄7.06.2010),όπως ισχύουν σύμφωνα με τα άρθρα του Ν.4555/2018 (ΦΕΚ 133Α'),  

➢ την ΥΠ. ΕΣ. εγκ. 375 / 39167 / 02.06.2022, 
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➢ ΚΥΑ-Δ1αΓΠ.οικ.-72546-16.12.2022-ΦΕΚ-6445-16.12.2022-τεύχος-Β  

➢ τις διατάξεις του Ν. 4940/2022 (ΦΕΚ 112 Α’), 

➢ τις διατάξεις του άρθρου 78 του Ν. 4954/2022 (ΦΕΚ 136 Α’), 

➢ τα ηχογραφημένα και απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της παρούσας. 

 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ   ΟΜΟΦΩΝΑ  

 

1. Την  αναστολή λειτουργίας του Γ΄ Παιδικού Σταθμού Δήμου Πρέβεζας (περιοχή 

Πυροβολικού επί της οδού Σωκράτους 17)  για το διάστημα του σχολ έτους 2022-

2023 που υπολείπεται από την ημερομηνία λήψης της αντίστοιχης απόφασης του 

Δημοτικού συμβουλίου μέχρι την 31η-7-2023 (λήξη σχολικού έτους). 

2. Τη μετατροπή του  Γ Παιδικού Σταθμού (περιοχή Πυροβολικού επί της οδού 

Σωκράτους 17 ) του Δήμου Πρέβεζας  δυναμικότητας 25 νηπίων σε Βρεφικό Σταθμό  

Δήμου Πρέβεζας ώστε να πληροί  τις προϋποθέσεις λειτουργίας Βρεφικού Σταθμού 

όπως αυτές αποτυπώνονται στο  Π.Δ 99/2017 Φ.Ε.Κ 141/28-9-2017 τ Α << 

καθορισμός προϋποθέσεων και λειτουργίας Παιδικών και Βρεφονηπιακών Σταθμών 

που λειτουργούν εντός Νομικών Προσώπων των Δήμων ή υπηρεσίας των Δήμων 

άρθρο 3 τεχνικές προδιαγραφές>>. 

Η συνολική διαμόρφωση κατηγορίας - τμημάτων - δυναμικότητας του Βρεφικού Σταθμού 

θα προκύψει με την ολοκλήρωση των εργασιών αλλαγής χρήσης κατηγορίας από Νηπιακό 

σε Βρεφικό  Σταθμό που θα πραγματοποιηθούν σύμφωνα με τις προϋποθέσεις  του Π.Δ 

99/2017 Φ.Ε.Κ 141/28-9-2017 τ Α. 

 

 

  Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ. Νίτσας, Στύλος, Αμάραντος Αν., και Ντόντης,  δήλωσαν 

ΠΑΡΩΝ, αλλά η ψήφος τους δεν λαμβάνεται υπόψη κατά τις διατάξεις του άρθρου 74 του 

Ν.4555/2018, την ΚΥΑ 426/ 77233/13.11.2020 (ΑΔΑ:6ΩΚΛ46ΜΤΛ6-ΥΔ4) και την ΥΠ.ΕΣ. 

εγκ. 375/39167/02.06.2022. 

 

 

 

Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό  309/2022. 

 

 

 

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται: 

 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. 

 

 

 

 

ΛΕΩΝΙΔΑΣ ΑΡΓΥΡΟΣ 
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